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Рајан Хопкинс је ново име у редовима Борац Нектара Бањалука. Ради се о
двадесетшестогодишњем кошаркашу, који је стигао из Сједињених Америчких Држава, а
игра на позицијама два и три. Први пут је у Европи, али тренер Слободан Николић каже
да га добро познаје. У суботњем мечу са Зрињским, највјероватније, неће га бити, али
Николић се нада да ће новајлија брзо заиграти.

        

- Против Зрињског не вјерујем да ће играти јер ће му бити потребно одређено
вријеме за аклиматизацију, али већ у уторак, против Игокее, требало би да буде у
саставу. Ради се о добром играчу који је изразио жељу да нам помогне, Тешко је
у овом тренутку наћи правог играча, али ми, због повреда које се вуку од раније и
неурађеног припремног периода, сада плаћамо цех и морамо се сналазити. Надам
се да ће и с њим, као и са Ротбартом те Пауновићем, бити све у реду и да ће се брзо
уклопити  – рекао је Николић.

  

Тренер "пивара" истакао је да утакмицу са Зрињским дочекује с много оптимизма.

  

- Послије дуже времена имали смо слободну недјељу и времена да се окријепимо.
Надам се да смо достигли жељени ниво игре. Зрињски је противник који заслужује
поштовање, не могу рећи да смо квалитетнији, али мислим да смо у овом тренутку у
бољем стању од њих. Осим Ђурасовића и Милиновића, који вјероватно неће
тренирати још мјесец и по, остали су у добром стању  – истакао је Николић.

  

Првотимац Борац Нектара Бањалука Иван Гемаљевић каже да би побједа над
Зрињским имала вишеструк значај.
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- Прво, реванширали бисмо им се за пораз у Мостару, затим отишли на већу
предност испред њих и уколико бисмо побиједили већом разликом него они на свом
терену, били бисмо у предности ако се затвори круг на крају. Мислим да бисмо
прокрчили пут ка Лиги 8, а до побједе ћемо доћи само максималним залагањем,
посебно у одбрани  – рекао је Гемаљевић.

  

(Фокус)
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